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Након пет узастопних побједа, од чега четири остварене на домаћем терену, кошаркаши
бањалучког Борац Нектара Бањалука опет су домаћини, овог пута Славији (19 часова). 
Без обзира на то што су им шансе за пласман у плеј-оф смањене, Бањалучани морају да
побиједе и у посљедња два кола, те чекају коначан расплет.

        

- Послије овог што смо урадили у посљедњих пет кола изашли смо много срећни,
али и веома истрошени, и емотивно и физички. То представља проблем, али он није
нерјешив. Оно што желим да пренесем играчима јесте то да је свака утакмица, без
обзира на име противника, важна, и да у свакој до краја, без обзира на шансе за
помјерање на горе за једно мјесто, морамо пружити максимум. Имамо обавезу према
публици која је препознала у овом тиму нешто интересантно и из утакмице у
утакмицу долази у све већем броју  – каже тренер Борац Нектара Бањалука Милош
Пејић.

  

Никола Ђурасовић, играч Борац Нектара Бањалука, а некада Славије, каже да их не
смије заварати чињеница да ривал није безопасан због посљедњих дешавања у овом
клубу, када су остали и без тренера.

  

- Пресудан ће бити приступ игри. Ми јесмо у бољој форми, имамо добру атмосферу,
али морамо озбиљно одиграти. Прије свега важна је одбрана, из које ће произаћи и
добар напад. Не правимо рачунице, али желимо да други дио Лиге осам завршимо
без пораза  – рекао је Никола Ђурасовић.
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